

Privacy Policy

Effective Date: 01.07.2024

This Privacy Policy describes how FINANCE GUIDE LTD (hereinafter referred to as "we", "our", "the Company") collects, uses, and protects information obtained from users (hereinafter referred to as "you", "the user") on the website (<https://financeguideschool.com/investingineurope>) and associated resources (hereinafter referred to as "the Site").

Information Collection

1.1 Personal Information:

We may collect personal information, such as your name, email address, contact details, and other information you voluntarily provide when registering on the Site, placing an order, or contacting us.

1.2 Automatically Collected Information:

We automatically collect certain information about your interaction with the Site, including your IP address, browser type, domain information, pages viewed, and other statistical data. We use cookies and similar technologies to gather this information.

Use of Information

2.1 Provision of Services:

We use your information to provide educational information about finance, investments, and related services, including educational materials, updates, and recommendations.

2.2 Payment Processing:

If you make payments through the Site, we may use your information to process payments and related transactions.

2.3 Communication with You:

We may use your information to communicate with you, including responding to your inquiries, providing information about our products and services, and sending marketing messages if you have consented to receive them.

Disclosure of Information

3.1 Third Parties:

We do not share your information with third parties.

3.2 Protection of Rights and Safety:

We may disclose your information if we believe it is necessary to protect our rights, safety, or property, as well as to comply with legal requirements.

Information Security

We take measures to protect your information from unauthorized access, use, or disclosure. We employ appropriate technical and organizational security measures.

Your Rights

5.1 Right to Access:

You have the right to request access to your personal information that we hold and to obtain information about its use and disclosure.

5.2 Right to Correction:

If your personal information is incorrect or incomplete, you have the right to request its correction or completion.

5.3 Right to Deletion:

In certain circumstances, you may request the deletion of your personal information held by us, provided there are no legal grounds for its retention.

Consent and Opt-Out

6.1 Consent to Processing:

By providing us with your information, you consent to the collection, use, and disclosure of information in accordance with this Privacy Policy.

6.2 Opt-Out of Marketing:

If you no longer wish to receive marketing messages from us, you may opt-out by following the instructions in the emails or by contacting us directly.

Changes to the Privacy Policy

We reserve the right to make changes to this Privacy Policy. Any changes will be posted on the Site with the effective date.

Contact Information

If you have any questions or requests regarding our Privacy Policy, you may contact us using the following details:

- Email: info@financeguideschool.com
- Phone: +35796612316
- WhatsApp: +4542704621

Политика конфиденциальности

Дата вступления в силу: 01.07.2024

Настоящая Политика конфиденциальности описывает, как компания FINANCE GUIDE LTD (в дальнейшем "мы", "наша", "компания") собирает, использует и защищает информацию, полученную от пользователей (в дальнейшем "вы", "пользователь") на веб-сайте <https://financeguideschool.com/investingineurope/> и связанных с ним ресурсах (в дальнейшем "Сайт").

Сбор информации

1.1 Личная информация: Мы можем собирать личную информацию, такую как ваше имя, адрес электронной почты, контактные данные и другую информацию, которую вы предоставляете добровольно при регистрации на Сайте, оформлении заказа или связи с нами.

1.2 Автоматически собираемая информация: Мы автоматически собираем некоторую информацию о вашем взаимодействии с Сайтом, включая ваш IP-адрес, тип браузера, информацию о домене, просматриваемые страницы и прочую статистическую информацию. Мы используем файлы cookie и аналогичные технологии для сбора этой информации.

Использование информации

2.1 Предоставление услуг: Мы используем вашу информацию для предоставления вам образовательной информации о финансах, инвестициях и связанных с ними услугах, включая образовательные материалы, обновления и рекомендации.

2.2 Обработка платежей: Если вы совершаете платежи через Сайт, мы можем использовать вашу информацию для обработки платежей и связанных с ними операций.

2.3 Коммуникация с вами: Мы можем использовать вашу информацию для связи с вами, включая ответы на ваши запросы, предоставление информации о наших продуктах и услугах, а также отправку маркетинговых сообщений, если вы дали согласие на их получение.

Раскрытие информации

3.1 Третьи стороны: Мы не передаем вашу информацию третьим сторонам.

3.2 Защита прав и безопасности: Мы можем раскрывать вашу информацию, если считаем, что это необходимо для защиты наших прав, безопасности или имущества, а также соблюдения юридических требований.

Защита информации

Мы принимаем меры для защиты вашей информации от несанкционированного доступа, использования или разглашения. Мы используем соответствующие технические и организационные меры безопасности.

Ваши права

5.1 Право на доступ: Вы имеете право запросить доступ к вашей личной информации, которую мы храним, и получить информацию о ее использовании и раскрытии.

5.2 Право на исправление: Если ваша личная информация неправильна или неполна, вы имеете право запросить ее исправление или дополнение.

5.3 Право на удаление: В некоторых случаях вы можете запросить удаление вашей личной информации, хранящейся нами, при условии, что нет законных оснований для ее сохранения.

Согласие и отказ

6.1 Согласие на обработку: Предоставляя нам свою информацию, вы даете согласие на сбор, использование и раскрытие информации в соответствии с настоящей Политикой конфиденциальности.

6.2 Отказ от маркетинга: Если вы больше не желаете получать маркетинговые сообщения от нас, вы можете отказаться от них, следуя инструкциям в электронных письмах или связавшись с нами напрямую.

Изменения Политики конфиденциальности

Мы оставляем за собой право вносить изменения в настоящую Политику

конфиденциальности. Любые изменения будут опубликованы на Сайте с указанием даты вступления в силу.

Контактная информация

Если у вас есть вопросы или запросы относительно нашей Политики конфиденциальности, вы можете связаться с нами по следующим контактными данным:

- Электронная почта: info@financeguideschool.com •
Телефон +35796612316
• [Whatsapp +4542704621](#)